
1/1

Skatteudvalget

Til:

Kopi til:

Dato:

Velfærdsministeren

Skatteministeren

3. november 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 39

Synes ministeren, det er rimeligt, at mange kommuner omgår skattestoppet 

og skaber ulige konkurrence ved at opkræve høje dækningsafgifter? Og kan 

ministeren bekræfte, at dækningsafgiften opkræves af knap halvdelen af 

landets kommuner, og at promillen varierer mellem 0 og 10, og at 

kommunerne samlede provenu alene fra 2007 og 2008 steg med 29 pct. til i 

alt knap 2,9 mia. kr. i 2008?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Colette L. Brix (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på ColetteL.Brix@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen

formand
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